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1. Pitanje postavljeno Zajedničkom kolegiju Parlamentarne skupštine BiH i Kolegiju 

Predstavničkog doma Parlamentarne skupštine BiH – „Kada će biti i zašto do sada nije 

realiziran zaključak Predstavničkog doma PSBiH i prihvaćena inicijativa o uvrštavanju u 

dnevni red sjednice Predstavničkog doma PSBiH rasprave o trenutnoj poziciji BiH na 

evropskom putu i ispunjavanju uslova za podnošenje aplikacije za počinjanje pregovora o 

pristupanju EU, te inicijativa o ravnomjernom razvoju i ulaganjima u BiH? 

Predstavnički dom PSBiH usvojio je obje inicijative i obavezao se na realizaciju. 

     Očekujem hitnu reakciju i odgovor.“ 

2. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH – „Molim da mi dostavite informaciju o 

realizaciji Sporazuma sa Slovenijom o socijalnom osiguranju i izbjegavanju dvostrukog 

oporezivanja i Sporazuma o zapošljavanju radnika iz BiH u Republici Sloveniji.  

Molim informaciju o tome koliko je državljana BiH obuhvaćeno ovim sporazumima i, 

ako postoje određene pretpostavke i problemi u procesu ostvarivanja prava iz ovih 

sporazuma, da se jasno preciziraju, s eventualnim prijedlogom mjera za njihovo 

otklanjanje.“ 

3. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH i Vladi Federacije BiH – „Šta Vijeće 

ministara BiH i Vlada Federacije BiH planiraju uraditi u 2014. godini u pravcu ulaganja 

u privredu, pokretanje i podršku biznisu, te otvaranju novih radnih mjesta na prostoru 

USK-a? Molim da mi dostavite informaciju s konkretnim planovima, projektima i 

iznosima koji se planiraju utrošiti u ove svrhe.“ 
 


